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Malin Wildt-Persson 

 

  

 

 

 

Hastighetsdämpande åtgärder i Näsum 

 

Hej, 

Trafikverket har tagit emot din skrivelse gällande hastighetsdämpande åtgärder i Näsum.  

Fortkörning är beteendeproblem som tyvärr är vanligt förekommande på de flesta vägar. 

Eftersom det handlar om ett brott mot lagstiftning är det polisens ansvar att kontrollera 

och hantera fortkörning. Genom att anpassa vägens utformning så att den bättre stämmer 

överens med gällande hastighetsgräns kan man påverka beteendet till viss del. Det 

kommer dock alltid att finnas de som kör för fort om det går. Trafikverket har även en 

begränsad möjlighet att anlägga fysiska hinder eftersom vi måste ta hänsyn till vägens 

funktion. Fysiska hinder kan skapa problem för vår skötsel av vägen och riskerar att bidra 

med störande buller för boende i närområdet. På statliga vägar har vi också anspråk på 

framkomlighet och måste säkerställa att alla kan ta sig fram. 

För din kännedom har Trafikverket inte mandat att sänka hastigheten på vägar med 

hastigheten 40km/h. Trafikförordningen reglerar vem, kommun eller länsstyrelse, som 

beslutar om lokala trafikföreskrifter. Förenklat kan det sammanfattas som att kommunen 

beslutar inom tättbebyggda områden och Länsstyrelsen utanför dessa områden. Gällande 

denna fråga rekommenderar jag dig därför att vända dig till kommunen.  

Den samlade bedömningen är att vi på Trafikverket i dagsläget inte kan prioritera några 

åtgärder i Näsum. Jag kommer dock att gör en notering på min egen lista och ha ditt 

ärende i åtanke i framtiden. Värt att påpeka är att vi har långa processer att förhålla oss 

till och ingen åtgärd på något sätt kan utlovas.  

 

Med vänlig hälsning 

 

Max Andersson 

 

 

 

 

 


